
 
Zápisnica 

z 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 3. októbra 2012  

 
Prítomní: 
 
-  Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
-  Agnesa Tureková, Ing. – hlavná kontrolórka obce 
-  poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 5  
 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
 

Rokovanie16. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Tomáš 
Pásztor, ktorý privítal  všetkých prítomných .  Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo 
je prítomné v nadpolovičnej väčšine, je spôsobilé uznášať sa. 
Za overovateľov zápisnice určil poslancov Mariána Vanovského a Igora Jambora.  
Za zapisovateľku určil pani Helenu Fajčíkovú. 
Oboznámil prítomných s programom schôdze.  Nakoľko z poslancov nemal nikto 
pozmeňujúci návrh, dal hlasovať.  
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0   

                         
2. Správa o plnení uznesení 
 

Na predošlom zasadnutí obecného zastupiteľstva odznelo viacerých interpelácií 
poslancov.  
Čo sa týka opravy cesty, starosta sa informoval u Ing. Pavlova. Podľa jeho vyjadrenia 
je to krajnica medzinárodnej cesty, keď budú opravovať cesty, tak spravia aj krajnicu.  
Čo sa týka smetných košov v cintoríne, občania boli upozornení cestou miestneho 
rozhlasu na zákaz použitia košov na odpad pochádzajúci z hrobov. Koše boli vysypané 
a napriek zákazu sú zase plné. Po Všechsvätých budú pozbierané.  
Studňu a dopravné značky starosta ešte neriešil.   
  

3. Interpelácia poslancov  
 
Z radu poslancov nikto nepredložil žiadny interpelačný príspevok. 

 
4. Predaj stromov na pni na parcele č. 576 a 693 

 
K tomuto bodu programu starosta uviedol, že vlani v marci sa už zaoberali s touto 
otázkou na pracovnej porade , kedy 6-ti poslanci súhlasili s predajom a poslankyňa 
MUDr. Mária Zólyomiová sa zdržala hlasovania. Vtedy záujem o kúpu stromov mal  



pán Jarošík z Plášťoviec. Nakoniec nedošlo k dohode medzi pánom Jarošíkom a Ing. 
Marčekom, ktorý na vedľajšom pozemku už mal zasiatu úrodu a výrub stromov 
nepovolil. 
Teraz máme 3 ponuky na odkúpenie drevnej hmoty. Starosta poprosil pána 
Vanovského, aby otvoril obálky a oboznámil prítomných s ponukami.  
Prvá ponuka bola od pána Jarošíka Róberta z Plášťovie Za vlákninu ponúkol 7 € za m3 
a za guľatinu 10 € za m3.Okrem toho ešte uviedol, že porast a pole dá do pôvodného 
stavu na svoje náklady. Výrub by vedel zrealizovať do konca roka 2012, po dohode 
s Ing. Ľudovítom Marčekom.  
Druhá ponuka je od firmy M&J BUSINESS, s.r.o. Svätý Anton, ktorí ponúkajú za 
drevnú hmotu na výrobu drevoštiepky  výkupnú cenu 8 €/tona+ DPH, pričom v cene 
je zahrnuté vyčistenie parciel pôdnou frézou do stavu TIP, úprava a vyčistenie 
dotknutých pozemkov, spracovanie všetkej drevnej hmoty a jej ostatkov do 21 dní od 
podpisu kúpnej zmluvy. 
Tretia ponuka je od firmy Fagus s.r.o. Devičie, ktorí za drevnú hmotu na výrobu 
drevoštiepky ponúkajú 6,20 €/tona+DPH, pričom spracujú všetkú drevnú hmotu 
a ostatky po ťažbe dreva . 
Peniaze získané z odpredaja stromov potrebujeme na vyplatenie p. Csalovej Zuzany.  
Po oboznámení poslancov s ponukami starosta dal hlasovať:  kto schvaľuje odpredaj 
drevnej hmoty z parcely č. 576 a 693?  
 
Hlasovanie:  
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starosta dal hlasovať za jednotlivé ponuky. 
Kto súhlasí s ponukou pána Róberta Jarošíka? 
 
Hlasovanie: 
Za: 0 
Proti: 3 
Zdržal sa : 1 / Gejza Uhrín / 
 
Kto súhlasí s ponukou firmy M&J  Business s.r.o Svatý Anton? 
Hlasovanie: 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Kto súhlasí s ponukou firmy Fagus s.r.o. Devičie? 
Hlasovanie: 
Za: 0 
Proti: 3 
Zdržal sa: 1 / Gejza Uhrín / 

             
            Starosta skonštatoval, že súťaž jednohlasne vyhrala firma M&J Business s.r.o. Svätý  



            Anton.  Poslanci mali podmienku, aby neuskutočnili holý výrub kvôli zvery, nakoľko  .           
sa tam chodia napiť, aby mali tieň. Starosta poznamenal, že podmienky budú  
            podchytené v zmluve.  
  

5. Diskusia 
 
V bode diskusia poslanec Jambor uviedol, že ľuďom sa nepáči, že  pri detskom ihrisku 
rozobrali oplotenie. Detské ihriská by mali byť všade oplotené, tam kde sa nachádzajú 
deti, musí byť ochranné pásmo. Z druhej stránky je to ochrana objektu.  
Starosta uviedol, že sa s touto otázkou zaoberal na 14-om zasadnutí OcZ, vtedy 
poslanci rozhodnutie nechali na neho. Starosta k tejto téme ešte uviedol, že je tam 
bariéra, múrik, na ktorom budú vytvorené lavičky pre rodičov, šianec a bude tam aj 
živé oplotenie.  
V bode diskusia starosta pripomenul, že sa dňa 5.10.2012 uskutoční II. ročník vo 
varení guláša. Bude sa predávať guláš a klobása. Poslanci navrhli cenu za porciu 
guláša aj klobásy 2€. 

         
UZNESENIE 

zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 
zo dňa 3.10.2012. 

 
 
Uznesenie č. 116/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

1. predaj stromov na pni na parcele č. 576 a 693 v k. ú. Horné Semerovce 
 

 
 

  Záver 
              Starostu  obce skonštatoval, že program 16. zasadnutia obecného    

  zastupiteľstva  je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie                   
              obecného zastupiteľstva.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                              Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                              starosta obce v.r. 


